


 
 
 

 
  

 
   

 
 

 
 

 
 

  
 

 
 
 

 
  

 
 

 
 

 
 

 
 
D. Stand van zaken nadere onderbouwing/herstel gebreken 

 licht toe dat in de uitspraak van de Raad van State van vorig jaar niet alleen prejudiciële 
vragen zijn gesteld, maar ook om een nadere onderbouwing van het PAS is gevraagd. Samen met de 
landsadvocaat is aan deze nadere onderbouwing gewerkt. Dat heeft geleid tot een brief aan de Raad 
van State (4 juli jl.), waarin een groot deel van de nadere onderbouwing is aangeleverd. Er wordt nu 
nog verder gewerkt aan de resterende punten. Totdat alles is hersteld, wordt de reservering van 40% 
van de vrije ontwikkelingsruimte uit segment 2 niet beschikbaar gesteld.  

 

 
 

 
 Besloten wordt om de stand van zaken van de nadere onderbouwing te bespreken in een 

volgend bestuurlijk overleg, dat half januari gepland wordt.  
 
E. Intensivering bestaande PAS-trajecten en aanvullende keuzes 

  
 

 
 

 
 

 





 
C. Communicatie/berichtgeving na BO PAS 
De Tweede Kamer heeft gevraagd om een brief over het arrest van het Europees Hof.  

 
 

 
 
 

 
 Vanaf woensdag 21 november zal 

AERIUS Register weer worden opengesteld.  
 
Afgesproken wordt dat tot de Tweede Kamerbrief verstuurd wordt geen informatie wordt gegeven aan 
externen over de uitkomsten van dit bestuurlijk overleg.  

  
 
G. Buitenland 

 
 

   
  

 
 Het bestuurlijk overleg stemt in met het voorstel van dhr. Osinga om 

het punt niet in te brengen in de juridische procedure, maar om langs andere sporen in gesprek te 
gaan over grensoverschrijdende deposities.   
 
5. Rondvraag 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag. 
 




